
CONCLUSIES VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE COMMISSIE 
RAADSVOORBEREIDING VAN 3 FEBRUARI EN VOORTZETTING 5 FEBRUARI 2015
Aanwezig:
CDA Th. van Heese, H. Koelman, I.C. Vink-Albrecht, J. Pijnaker-Kooter
VVD H. Mikkers, H. Werner
D66 F.J.M. Duits, S.J. Bier, H. van Dijk
GroenLinks G.M.M. Wehkamp
PvdA D. Kerkhoff

Bestuurders: P.J. Heiliegers, B.A. Graal, R. van Haeften en W. Westerman
Voorzitter: R.P. van Schie
Griffier: M. de Vos

Mede-aanwezig: mw. De Bok (bob), dhr. Van Elst (middelen), dhr. Koot (gemsecr), dhr. 
Driessen (ruimte), dhr. Doeve (CDA) en mw. Breed (VVD) 

1. Opening, mededelingen en vaststellen van de agenda
De voorzitter opent de vergadering. Berichten van verhindering van mevrouw M. Vink en van 
mevrouw Pijnaker-Kooter op 3 februari. Bij voortzetting op 5 februari is mevrouw Pijnaker-
Kooter aanwezig. Mevrouw Breed-Vlaar wordt vervangen door de heer Mikkers.
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

2. Conclusies van de commissievergadering van 6 januari 2015
Bij punt 1 Ringweg schrappen en bij punt 2 omtrent bouwplan Ringweg 121 toevoegen 
zinsnede ‘Wordt de kantine straks gebruikt voor feesten en partijen of komt er vervolgens 
een appartement en wordt het college en de raad dan weer achteraf geïnformeerd?’. Bij punt 
16 openbare verlichting Ringweg vervangen door Houtrakkerweg. Aldus gewijzigd worden de 
conclusies vastgesteld. 

3. Lijst van toezeggingen tot en met 6 januari 2015
Naar aanleiding van de geheimhouding van de aanbesteding Liedeweg/Lagedijk vraagt dhr. 
Van Heese of de aanbesteding nog door gaat. Wethouder Graal antwoordt dat de offertes 
binnen zijn en dat deze z.s.m. ter beoordeling en advies worden voorgelegd aan het college. 
Gegevens worden openbaar bij definitieve gunning. Dhr. Bier wil een update omtrent 
bestemmingsplanprocedure Mientekade. Wethouder Westerman geeft aan binnenkort in 
gesprek te gaan met omwonenden en dat de raad z.s.m. schriftelijk wordt geïnformeerd.

4. Spreekrecht
Geen insprekers. 

A-stukken

5. Knelpunten 2015 ambtelijke organisatie                                 
Partijen zijn het erover eens dat de nota de kwetsbaarheid van de organisatie zichtbaar 
maakt. De VVD wil een 2-maandelijkse rapportage omtrent de stand van zaken en 
ontwikkeling. Het CDA wil een beter overzicht, vindt de nota te algemeen en is van mening 
dat de nota in deze vorm niet naar de raad kan. De nota zou zich moeten beperken tot de 
afdeling Ruimte. De PvdA vraagt structurele taken inzichtelijk te maken. 

Burgemeester Heiliegers zegt de rapportage toe. Tevens verduidelijkt hij dat dit onderwerp 
formeel niet bij de raad hoort, het college betrekt de raad omdat het noodzakelijk is en het 
een significant probleem is. De knelpunten zijn te kwalificeren in 3 brokken; het uitvoeren van 
wettelijke taken, de metropoolregio en het uitvoeren van het coalitieakkoord met ambities. 
Het college is overtuigd van dit voorstel en doet er alles aan om meer inkomsten te generen.



De voorzitter constateert dat het voorstel met de toezegging van een 2-maandelijkse 
rapportage met een overzicht van uitgaven en resultaten geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering van 17 februari 2015. 

     6. Subsidiebeleidskader 2015-2018                                           
De voorzitter constateert dat het voorstel met de toezegging van de notulen overleg 
Sportraad en aanpassing van bijlagen geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering 
van 17 februari 2015. 

     7. Milieuprogramma 2015                                                           
De voorzitter constateert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering van 17 februari 2015. 

     8. Welstandsnota 2015                                                               
Staat geagendeerd als A-stuk, maar is conform de richtlijn beleidsnota’s in relatie tot inspraak 
(vastgesteld in rvg van 27-1-2015) een B-stuk, dit heeft elkaar gekruist. Het stuk gaat ter 
visie.

     9. Controleprotocol 2015-2018                                                   
De voorzitter concludeert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering van 17 februari 2015. 

     10. Financiële verordening 2015                                                  
De voorzitter concludeert dat het voorstel geagendeerd kan worden voor de 
raadsvergadering van 17 februari 2015. 

11. 1e Suppletoire 2015                                                                                                       
Het CDA constateert dat de berekening niet klopt en mist de uitbreidingsuren van de griffier 
en de december circulaire 2014. Wethouder Graal zegt toe dat de rekenfout wordt hersteld 
en dat de uren van de griffier en de decembercirculaire worden meegenomen in de volgende 
suppletoire(s). De voorzitter concludeert dat het voorstel met de toegezegde aanpassingen 
geagendeerd kan worden voor de raadsvergadering van 17 februari 2015. 

B-stukken (onderstaande agendapunten zijn gelet op de tijd behandeld tijdens de 
voortzetting commissie op 5 februari  2015 19.30 uur)

    12. Voortgang Horizon en Stip 
Wethouder Van Haeften geeft een korte toelichting omtrent  de stand van zaken. Als er nog 
opmerkingen op de vragenlijst zijn kunnen die nog toegestuurd worden voor 9:00 uur zodat 
deze meegenomen kunnen worden in de definitieve lijst. De definitieve vragenlijst voor de 
enquête volgt op 4 februari en wordt op 6 februari op de website geplaatst. De VVD wil de 
conceptverslagen met omliggende gemeenten voor de eindrapportage ontvangen. 
Wethouder Van Haeften antwoordt dat het college geen verslagen in bezit heeft en vraagt of 
de VVD verslagen van Berenschot wil ontvangen en zet deze vraag uit bij Berenschot. PvdA 
vraagt meer tijd voor de eindrapportage, wethouder Van Haeften vraagt bij Berenschot na of 
zij het rapport eerder kunnen aanleveren dan nu in de planning staat aangegeven. 
   
    13. Samenwerkingsverbanden
Op 26 januari jl. heeft overleg plaatsgevonden met Meerlanden. De stukken worden aan de 
raad toegezonden. De VVD maakt zich zorgen over de kosten verkeersontsluiting Sugar City 
en verzoekt wethouder Westerman nogmaals in gesprek te gaan met de heer Markus voor 
een overzicht van gebeurtenissen in het verleden. Volgens wethouder Westerman is het niet 
de bedoeling dat Sugar City de fietsroute ontsluit. Er heeft overleg plaatsgevonden met de 
verkeerswethouder van Haarlemmermeer en is afgesproken dat er gezamenlijk wordt 
opgetreden om samenleving en ondernemers te informeren. In onlangs gehouden overleg 
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met betrokken wethouders en provincie zijn de financiën van het recreatieschap besproken. 
In Castricum is het nieuwe archeologische depot geopend, liggend aan de oever Oer-IJ. 
Wethouder Westerman heeft een mail gestuurd dat Oer-IJ zuidelijk ligt en er heeft een 
gesprek plaatsgevonden. Een afspraak is gemaakt over informatievoorziening.

C-stukken

   14.  Politieke vragen over toegezonden C-stukken
Algemene uitkering
De heer Werner is benieuwd hoe het college denkt de vermindering op te vangen. 
Wethouder Graal antwoordt dat dekking wordt gezocht in de kadernota.

Overige punten

   15.  Rondvraag
Brief dr. Nijestraat
Mw. Vink-Albrecht (CDA) vraagt waarom 1 deel van de bewoners wel is aangeschreven en 
een ander deel niet. Wethouder Van Haeften antwoordt dat de uitnodigingen zoveel mogelijk 
zijn verspreid en bekend zijn gemaakt op de website en in de krant. Tevens constateert mw. 
Vink-Albrecht dat de raad 1 plan met 4 varianten heeft gezien, maar dat er tijdens de inzage 
2 varianten ter visie lagen.

Recreatieschap Spaarnwoude
Deelname zitting dhr. Koelman (CDA), dit punt wordt besproken in het presidium.

Busverbinding Connexion
Dhr. Van Heese (CDA) verzoekt de portefeuillehouder tot het in stand houden van bestaande 
busverbindingen. Wethouder Westerman licht toe dat Connexion een plan heeft ingediend en 
dat de meeste bussen elektrisch worden. Lijn 80 blijft rijden, voor lijn 14 volgt een 
passagierstelling.

Beantwoording vragen/opmerkingen dhr. Werner (VVD)
- Heeft geen antwoord gekregen op mail van 22 juli 2014 omtrent gebruik van 
spoorwegovergang Halfweg vrachtverkeer. Portefeuillehouder Heiliegers antwoordt dat 
vrachtverkeer over spoorwegovergang niet is toegestaan, in het kader van de openbare orde 
en veiligheid vindt er extra controle plaats.
- Geen antwoord tot stand brengen van postzegelbeleid. Toezegging; de raad ontvangt begin 
juni een voorstel.
- Heeft brief gemist over afwikkeling kosten Lagedijk 12. Kopie wordt nagestuurd.
- Vindt de opmerkingen van het CDA omtrent bouwplan Ringweg 117 schofferend naar de 
initiatiefnemers. Dhr. Van Heese (CDA) geeft aan dat de gestelde vragen letterlijke vragen 
van inwoners zijn.
- Vraagt of onderhuur is toegestaan op het adres aan de Zijkanaalweg 36 en hoe zit het met 
het parkeren van 4 auto’s in de voortuin. Portefeuillehouder antwoordt dat de 4 auto’s op 
eigen terrein/erf staan.

Brief incasso gemeentelijke belastingen
Dhr. Bier (D66) heeft een brief ontvangen waarin de incassotermijn niet klopt. Wethouder 
Graal ontvangt graag een kopie om te achterhalen waar het fout is gegaan. Kopie wordt 
toegezonden.

Lagedijk 11
Dhr. Duits (D66) vraagt de stand van zaken omtrent bewoning stacaravan. Wethouder geeft 
aan dat het college er bovenop zit en dat de eigenaar is aangeschreven. 
Vragen dhr. Van Dijk (D66)
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- Vachtwagens hockeyterrein. Dhr. Werner (VVD) vult aan dat Molenaar een vergunning 
heeft voor het parkeren van 4-5 vrachtwagens, maar er staan er 9. Bedoeling is dat de 
overige wagens worden geparkeerd op het hockeyterrein. Wethouder Westerman neemt dit 
mee.
- Bomen gerooid op het sectorpark. Dit is wethouder Westerman niet bekend.
- Er zijn weinig sociale huurwoningen en dan worden deze verkocht waarmee het bestand 
van sociale huurwoningen terug loopt. Wethouder Westerman antwoordt dat 
woningcorporaties hebben besloten hiermee te stoppen, nota is aangenomen. 

    16. Sluiting

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering. 

Vastgesteld in de openbare commissievergadering van 3 maart 2015

De griffier, de voorzitter, 

M. de Vos R.P. van Schie
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